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صدور حکم عليه ارتشا در گمرک بوشهر 
دادس��تان عموم��ي و انق��اب مرک��ز اس��تان بوش��هر گفت: 
کيفرخواست براي 12 نفر از کارکنان گمرکات بوشهر به اتهام 
ارتش��ا صادر ش��ده است.حسن پور در گفت وگو با ميزان از قرار 
جلب دادرس��ي و صدور کيفرخواس��ت براي 12 نفر از کارکنان 
گمرکات استان بوشهر به اتهام ارتشاء خبرداد .وي افزود: چندي 
قبل 7 نفر از کارکنان گمرکات به اخذ رش��وه 14 ميلياردي از 
ترخيص کاران و صاحبان کالا دس��تگير ش��دند که 5 نفر ديگر 
از افراد مرتبط با اين موضوع تحت تعقيب قضايي قرار گرفتند 
.دادستان بوشهر تصريح کرد: در ادامه رسيدگي به اين پرونده 
ب��راي 12 نف��ر از اين افراد کيفرخواس��ت صادر و پرونده جهت 

رسيدگي و اتخاذ تصميم به دادگاه ارسال شده است.

دستگيري يکي از عناصر داعش در شهريار
فرمانده س��پاه ش��هريار گفت: با هوشمندي سربازان گمنام امام 
زمان)عج( يکي از عناصر شاخه اجناد الشامِ داعش که درصدد 
س��ازماندهي ۳۰۰ تروريس��ت و عمليات انتحاري در ايام محرم 
بود در منطقه انديشه شهرستان شهريار دستگير شد.به گزارش 
ايلنا، سرهنگ امين ياميني در تشريح جزييات اين دستگيري 
گفت: فرد مذکور در مس��ير ارتباطي که وارد ايران ش��ده بود، 
ش��ب را در دولت آباد ش��هر ري اس��کان مي يابد که در ادامه با 
هوشمندي سربازان گمنام امام زمان)عج( با تلفن همراه ايشان 
ارتباط برقرار مي ش��ود و ماموران خدوم امنيتي و اطاعاتي در 
قالب و پوش��ش نيروهاي مرتبط با داعش، به هماهنگي قرار 
ماقاتي با وي در منطقه انديش��ه شهرس��تان شهريار مبادرت 
مي ورزند.فرمانده س��پاه شهرس��تان شهريار عنوان کرد: سپس 
با اتخاذ تدابير هوش��مندانه و مقتضي، تمهيدات لازم در محل 
ماقات انديش��يده و بعد از حضور وي، دس��تگيري و بازداش��ت 
وي عمليات��ي مي شود.س��رهنگ يامين��ي در ادامه با اش��اره به 
تجهيز اين داعش��ي به تلفن ماهواره اي عنوان کرد: اطاعات 
بس��يار مهمي از گوش��ي وي استخراج شده و در حال حاضر نيز 
سربازان گمنام سازمان اطاعات سپاه در حال بازجويي از اين 

عنصر تکفيري هستند.

نتانياهو مدعي تغيير در برجام شد
نخس��ت وزير رژيم صهيونيس��تي در ادعاهايي خصمانه عليه 
کشورمان از کشورهاي عضو برجام خواست تا در مورد برجام 
تجديدنظر کنند و برجام را تغيير دهند.به گزارش ايسنا، بنيامين 
نتانياهو گفت: ايران به طور شفاف اعام مي کند که قصد دارد 
اس��راييل را نابود کند.او در اظهاراتي خصمانه عليه کش��ورمان 
افزود: به دليل اتخاذ موضع نرم در قبال ايران، جنگ نزديک تر 
ش��ده و بايد موضع س��خت تري عليه اين کش��ور را اتخاذ کنيم. 
نتانياهو ادامه داد: بنا بر توافق هسته اي، ايران در 8 تا 1۰ سال 
مي تواند اورانيوم را در سطح صنعتي غني سازي کند. اين به آن 
معني است که قادر خواهند بود يک زرادخانه پر از بمب هسته اي 
بس��ازند.وي گفت: اين توافق بايد تغيير کند که ديگر برداش��ته 
ش��دن محدوديت هاي برنامه  هس��ته اي ايران به زمان بستگي 

نداشته باشد بلکه در گرو تغيير رفتار خصمانه  ايران باشد.

پيشخوان

سياسي

رئيس و اعضاي دوره جديد مجمع تش��خيص مصلحت نظام، 
با رهبر انقاب اس��امي ديدار کردند.به گزارش ايسنا، حضرت 
آيت الله خامنه اي رهبر معظم انقاب اس��امي در ديدار رئيس 
و اعضاي دوره جديد مجمع تش��خيص مصلحت نظام، مجمع 
را از ابتکارات با ارزش امام بزرگوار خواندند و با اش��اره به س��ه 
وظيفه مهم اين نهاد يعني »تشخيص مصلحت«، »مشاورت در 
تعيين سياست هاي کلي« و »ارائه راه حل در معضات کشور« 
تأکيد کردند: مجمع بايد صد در صد انقابي، فکر و عمل کند 

و انقابي باقي بماند.
حضرت آيت الله خامنه اي با يادآوري مسئوليت بسيار ظريف و 
خطير مجمع در »تشخيص و اعِمال مصلحت« افزودند: مجمع 
در مواقعي که مصلحتي مهم وجود دارد و نظر مجلس شوراي 
اس��امي را بر تشخيص ش��وراي نگهبان ترجيح مي دهد، بايد 
توجه کند مصلحتي که تحت عنوان ثانويه است، طبعاً بايد بسيار 
مهم، مسجل و واضح باشد و با نظر اکثريت قاطع و قابل قبول 

مجمع، آن هم براي مدتي معين و موقت اعمال شود.
ايشان افزودند: اعِمال مصلحت بايد با نگاه بلندمدت و نه روزمره، 
صورت پذيرد و براي تش��خيص آن، بحث هاي دقيق، کامل و 
مستدل با حضور فعال همه اعضا از جمله فقهاي شوراي نگهبان 
انجام ش��ود.حضرت آيت الله خامن��ه اي، تحقق دومين وظيفه 
مجمع يعني »مشورت دادن به رهبري در تعيين سياست هاي 
کلي نظام« را نيازمند بررس��ي هاي دقيق و همه جانبه خواندند 
و گفتند: سياست هاي کلي، هندسه نظام را در مسائل مختلف 

تعيين مي کند و بسيار مهم است.
رهبر انقاب اس��امي، تفکيک سياس��ت هاي کلي در مسائل 
مان��دگار و بلندم��دت با موضوعات مقطعي را ضروري خواندند 
و خاطرنش��ان کردند: ممکن اس��ت برخي از سياست هاي کلي 

نيازمند بازنگري و بروز ش��دن باش��د و برخي هم کاً زمانش 
سپري شده باشد.

ايشان، مجمع را به »اتِقان« و »استحکام« در تدوين سياست هاي 
کلي همراه با بحث هاي عالمانه، مس��تدل، مجتهدانه و دقيق، 
توصيه کردند و افزودند: به گونه اي عمل کنيد که سياست هاي 
کل��ي، »ق��وي، دقي��ق و با عبارات گويا و مفيد« باش��د تا پس از 

مدتي کوتاه نيازمند اصاح يا تجديدنظر نشود.

»صراحت«، »قابل تأويل نبودن« و »پرهيز از ورود به چگونگي 
اجرا«، از ديگر نکاتي بود که حضرت آيت الله خامنه اي در مقوله 

سياست هاي کلي نظام، مورد تأکيد قرار دادند.
ايش��ان، تبلور سياس��ت هاي کلي نظام در قوانين، سياست ها و 
اقدامات دولت و مجلس و س��اير قوا و دس��تگاههاي مس��ئول را 
بس��يار مهم برش��مردند و گفتند: سياس��ت هاي کلي، چارچوب 
همه اقدامات اجرايي و تقنيني کش��ور را مش��خص مي کند و 

دول��ت و مجل��س و همه دس��تگاهها بايد کام��اً منطبق با اين 
سياست ها عمل کنند.

حضرت آيت الله خامنه اي در پايان سخنانش��ان خاطرنش��ان 
کردن��د: مجم��ع تش��خيص مصلح��ت، يادآور ام��ام بزرگوار و 
فرآورده ي انقاب اس��ت، و در فرآيند اداره و مديريت کش��ور 
داراي تأثير بس��يار مهمي اس��ت، بنابراين بايد تفکرات امام و 
انقاب بر آن کاماً حاکم باشد، انقابي فکر و عمل کند و هيچ 
مصوبه، موضع گيري يا اقدامي متفاوت با مباني اصلي انقاب و 

ميراث گرانقدر امام از آن مشاهده نشود.
رهبر انقاب اسامي با تمجيد از وجوه مختلف شخصيتي آيت 
الله هاشمي ش��اهرودي رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام، 
از زحمات اعضاي فعال مجمع تش��کر کردند و حضور اعضاي 
جدي��د در اي��ن نه��اد را خوني جديد، نيروي��ي فزاينده و موجب 

اميدواري بيشتر خواندند.
ايش��ان همچنين ياد ش��خصيت هاي برجس��ته و فقيد مجمع 
در دوره قب��ل بوي��ژه آقاي هاشمي رفس��نجاني و آقاي��ان واعظ  
طبس��ي، عس��گراولادي و حبيبي را گرامي داش��تند و افزودند: 
آقاي هاشمي رفس��نجاني در سالهاي متمادي رياست مجمع با 

توانايي و تدبير و آگاهي به وظايف خود عمل مي کرد.
پيش از سخنان رهبر انقاب اسامي، آيت الله هاشمي شاهرودي 
رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام، گفت: مجمع تشخيص 
مصلحت نظام با هوش��مندي و جامع نگري امام راحل ش��کل 
گرفت و در دوره هاي مختلف نقش مهمي در خدمت به نظام و 
حل مشکات کشور و تدوين سياست هاي کان ايفا کرده است.

آيت الله هاشمي ش��اهرودي، مجمع را بازوي رهبري در تعيين 
سياس��ت هاي کلي خواند و انجام دقيق مس��ئوليت هاي خطير 

مجمع را نيازمند همکاري همه قوا و ارکان نظام دانست.

رهبر انقلاب در ديدار اعضاي مجمع تشخيص:

مجمع تشخيص بايد انقلابی بماند

اعزام هياتی از ايران به ميانمار خاتمی نخ تسبيح جريان اصلاحات اجازه بازرسی از مراکز نظامی را نمی دهيم 
جانشين فرمانده کل ارتش درخصوص 
درحواس��ت امريکايی ها برای بازديد از 
اماک��ن نظام��ی ايران گفت: س��تاد کل 
نيروهای مسلح موضع رسمی را در اين 
مورد ترس��يم کرده و به هيچ کس اجازه 

بازرسی از مراکز نظامی ايران را نمی دهيم.به گزارش ايلنا، امير 
س��رتيپ احمدرضا پوردس��تان با اش��اره به برجام اظهار داشت: 
آنطور که در برجام آمده مراکز نظامی از بازرسی مستثنا هستند 
و نيروهای مس��لح با قوت از اين موضع حق خود دفاع کرده و 
اجازه هيچ بازديدی را نخواهند داد.جانشين فرمانده کل ارتش 
در رابطه با اخطار نيروی دريايی ارتش به يک شناور آمريکايی 
افزود: اينها مراوداتی است که در دريا وجود دارد و آمريکايی ها 
مل��زم به رعايت آن هس��تند ضم��ن آنکه حضور  آمريکايی ها در 

منطقه، حضوری غاصبانه است.

ي��ک عض��و جمعيت زن��ان نوانديش 
مس��لمان با اش��اره به نقش سيدمحمد 
خاتمی در انتخابات س��ال های ۹2 ،۹4 
و ۹۶ عنوان کرد: در انتخابات اخير هم 
هر زمان اصاح طلبان و جريان سياسی 

اصاح طلب از سيد محمد خاتمی کمک خواستند، ايشان به مدد 
آمدند. آذر منصوری در گفت وگو با ايلنا، افزود: اين بی انصافی 
است که بخواهيم نقش آقای خاتمی را به عنوان رهبر جريان 
اصاحات و کس��ی که به مثابه نخ تس��بيح جريان آن هم بدون 
هيچ چشم داشتی ايفای نقش کرده متهم به رابطه مريد و مرادی 
کنيم. طبيعی اس��ت جريانی به دليل اثرگذاری اين جايگاه، به 
دنب��ال بی اثر کردن آن باش��ند.وی اف��زود: احزاب موثر در دنيا 
بدون داش��تن چهره ها و شخصيت های موثر، خيلی نمی توانند 

در فضای سياسی پيش برنده اهدافشان باشند. 

رئيس کميسيون امنيت ملی مجلس در 
جلسه اين کميسيون از اعزام هياتی به 
ميانمار خبر داد. عاءالدين بروجردی 
در گفت و گو با خانه ملت گفت: سفير 
ايران در تايلند به ميانمار س��فر کرد و 

نگرانی جدی جمهوری اسامی را در جلسه ای با دولت ميانمار 
اعام و بر ضرورت توقف روند برخورد با مسلمانان تأکيد کرد.

وی با اش��اره به س��فری که قرار است مسئولان وزارت خارجه 
به ميانمار داش��ته باش��ند تا اقام اهدايی را به دست مسلمانان 
مظلوم روهينگيا برسانند، اظهار داشت: هاجر چنارانی به عنوان 
نماينده کميسيون امنيت ملی با اين هيأت همراه می شود تا 
در ارتباط با زنان آواره که در جمع چند 1۰ هزار نفری آوارگان 

هستند اقداماتی را انجام دهد.

ظريف: هيچ بازديدي نمی تواند بهانه آگاهي از اسرار کشور باشد
وزي��ر ام��ور خارج��ه ايران پ��س از ورود به فرودگاه س��وچي در 
روس��يه، تاکيد کرد: مطابق برجام، هيچ بازديدي توس��ط آژانس 
بي��ن الملل��ي انرژي اتمي نمي تواند بهانه اي براي آگاهي يابي از 
اسرار کشور باشد.به گزارش ايرنا، محمدجواد ظريف در چارچوب 
سفر يک روزه فشرده به روسيه با استقبال هيات روسي و مهدي 
سنايي سفير جمهوري اسامي در فدراسيون روسيه وارد فرودگاه 
سوچي در کناره درياي سياه شد تا با مقام هاي اين کشور از جمله 

سرگئي لاوروف همتاي خود مذاکره کند.

وي در جم��ع خبرن��گاران گف��ت: در موضوع برج��ام با توجه به 
سياست هاي اخير ايالات متحده امريکا، نياز هست که هماهنگ 
باشيم و تاکنون هم چنين رويکرد خوبي بين ايران و فدراسيون 
روس��يه بوده اس��ت.وي همچنين افزود: دو کشور از مواضع هم 
در سازمان هاي بين االمللي و روابط چند جانبه حمايت کردند و 
روسيه پشتيباني بسيار خوبي از ايران در بحث برجام داشته است.

وي همچنين در باره موضوع بازديد از مراکز نظامي ايران توسط 
آژان��س بين الملل��ي انرژي اتمي، افزود: چارچوب هاي پروتکل 

الحاقي و برجام مشخص است و براي بازديد از مکان هايي است 
که در واقع امکان فعاليت هاي هس��ته اي داش��ته باش��د و حتي 
تاکن��ون جمهوري اس��امي و همانگونه که آژانس بارها اعام 
ک��رده در زمين��ه اع��ام عدم فعاليت ها به درس��تي عمل کرده 
اس��ت.ظريف تاکيد کرد: مطابق بند 75 ضميمه يک برجام هم 
تاکيد ش��ده اس��ت، هيچ بازديدي توسط آژانس نمي تواند بهانه 
اي براي آگاهي يابي از اسرار کشور باشد.وي همچنين در باره 
محورهاي س��فر خود به س��وچي اظهار کرد: ما با چالش هاي 

مش��ترکي مواجهيم که مهم ترين آنها منطقه اي اس��ت. ايران و 
روسيه در سوريه توانستند به سوري ها کمک کنند و تروريست ها 
را عقب برانند. امروز وضعيت در ميدان بس��يار خوب اس��ت. با 
همکاري خوب تهران و مس��کو وضع بهبود يافته اس��ت و حتي 
توانستيم تا حد زيادي از تنش ها و درگيري ها جلوگيري کنيم.
وزي��ر خارج��ه اي��ران در پايان گفت: يک��ي از موضوعات مورد 
نياز براي هماهنگي هميش��گي با روس��يه، بحث منطقه اي و 

سوريه است.

همزم��ان ب��ا هفته دولت 5۹ پ��روژه عمراني 
ش��هرداري بندرعباس با اعتباري بالغ بر 28۰ 
ميلي��ارد ري��ال و با حضور اس��تاندار و معاونين 
اس��تانداري هرم��زگان، اعض��اي ش��وراي 
اسامي ش��هر، شهردار و ساير مديران شهري 
بندرعب��اس م��ورد بهره ب��رداري قرار گرفت. 
عب��اس امين��ي زاده ش��هردار بندرعب��اس در 
آيي��ن بهره ب��رداري از پروژه هاي هفته دولت 
ش��هرداري بندرعب��اس با گراميداش��ت هفته 
دول��ت اظه��ار ک��رد: هفته دول��ت احياکننده 
روزهاي پرش��ور خدمتگزاري شهيدان بزرگ 
اين مرز و بوم ش��هيدان رجايي و باهنر اس��ت. 
ش��هردار بندرعباس با تأکيد بر اينکه در هفته 
دولت ش��اهد بهره برداري از پروژه هاي متعدد 
ش��هرداري مانن��د بازگش��ايي معاب��ر جديد، 
پارک ه��اي محل��ه اي، بخش هاي��ي از پروژه 
آس��فالت معابر ش��هري، پياده روسازي معابر و 
غيره، هس��تيم، افزود: در چهار س��ال آينده با 
حمايت استاندار و هم فکري و همراهي اعضاي 
ش��وراي اسامي ش��هر بندرعب��اس بتواني��م 
پروژه ه��اي تأثير گذارت��ري را به بهره برداري 

برسانيم.
ش��هردار بندرعباس در مراسم بهره برداري از 
اي��ن طرح ه��ا که با حضور اس��تاندار و مديران 
اجرايي برگزار ش��د اف��زود: 28 طرح به ارزش 
8۹ ميلي��ارد ري��ال در منطقه يک، 21 طرح به 
ارزش 1۳۶ ميلي��ارد ري��ال در منطق��ه 2 و 1۰ 
ط��رح ب��ه ارزش 55 ميليارد ريال نيز در منطقه 

سه است.
وي بيان داشت : زمين فوتبال ساحلي شهرک 
توحي��د، بازارچ��ه خيابان نامداران، بهس��ازي 
چن��د پي��اده  رو، آبنماي موزي��کال، مجموعه 
ورزش  هاي ساحلي، بازگشايي خيابان شيات، 

س��اختمان مديريت مقابله با تخلفات ش��هري 
از مهم ترين طرح هاي ش��هرداري بندرعباس 
ب��ه مناس��بت هفته دولت اس��ت.اين پروژه ها 
ش��امل خياب��ان 18 متري محله ش��ميلي ها، 
زمين ورزش��ي ش��هيد منص��ور فرخي نژاد در 
محله 22 بهمن، آب ش��يرين کن فضاي س��بز 
ميدان شهدا، ساختمان اداري شهرداري ناحيه 
س��ه منطقه يک، پارک محله اي بعثت، زمين 
ورزشي شهداي محله آيت الله غفاري و آبنماي 
موزيکال بوستان شهيد دباغيان بود که به نيابت 

از پروژه هاي ش��هر بندرعباس به بهره برداري 
رسيد.اميني زاده با بيان اينکه بازگشايي معابر 
جديد به منظور رونق بخشي و احياء بافت هاي 
فرسوده، ايجاد و افزايش ميزان خدمات شهري 
انجام شده است، گفت: خيابان محله شميلي ها 
با ۶۳5 متر طول و عرض 18 متر با اعتبار بالغ 
بر ۳۳ ميليارد ريال احداث ش��ده و امروز ش��اهد 

بهره برداري آن هستيم.
وي در ادام��ه گفت: ب��راي احداث اين خيابان 
42 ملک که در مسير قرار داشتند، تملک شده 
اس��ت.اين مقام مس��ئول با تصريح اينکه اميد 
داريم با بهره برداري از آبشيرين کن بخشي از 
نياز آبي فضاي سبز تأمين و شاهد توسعه سرانه 
فضاي سبز در آينده نزديک باشيم، افزود: اين 
آبشيرين کن با اعتبار بالغ بر پنج ميليارد ريال 
با ظرفيت ۳۰۰ متر مکعب در شبانه روز بخشي 
از آب مورد نياز جهت آبياري فضاي سبز منطقه 

سه شهرداري را تأمين خواهد کرد.
ش��هردار بندرعب��اس از بهره ب��رداري زمي��ن 
ورزش��ي ش��هيد فرخي نژاد با مساحت دو هزار 
متر مربع خبر داد و گفت: اين زمين ورزشي که 
شامل سکوي تماشاگران، سرويس بهداشتي، 
رختکن و دفتر باش��گاه مي باشد با اعتبار چهار 
ميليارد و 7۰۰ ميليون ريال در اختيار شهروندان 

قرار گرفته است.
گفتني است، در اين روز 7 پروژه عمراني شامل 
ساختمان ناحيه سه منطقه يک با اعتبار شش 
ميلي��ارد و 5۰۰ ميلي��ون ريال وپارک محله  اي 
بعثت)الهي��ه جنوب��ي( با اعتبار دو ميليارد ريال 
در منطقه يک، زمين ورزشي آيت الله غفاري 
ب��ا اعتب��ار دو ميليارد ريال و آبنماي موزيکال با 
اعتبار 28 ميليارد ريال در منطقه دو و همچنين 
بازگشايي خيابان 18 متري محله شميلي ها با 
اعتبار ۳۳ ميليارد ريال، آبشيرين کن ۳۰۰ متر 
مکعبي و زمين ورزش��ي شهيد فرخي نژاد)22 
بهمن( با اعتبار چهار ميليارد و 7۰۰ ميليون ريال 

در منطقه سه به بهره برداري رسيد.
استاندار هرمزگان در آئين بهره برداري از اين 
پروژه ه��ا با اش��اره به آغاز ب��ه کار دوره پنجم 
شوراهاي اسامي شهر و روستا بر لزوم وحدت 
و يکپارچگي براي انجام کارها تاکيد کرد و بيان 
داش��ت: کش��ور ما نيازمند کار و تاش است تا 

بتوانيم مشکات مردم را رفع کنيم.
وي با اشاره به سالروز شهادت شهيدان رجايي 
و باهن��ر، افزود: علت ماندگاري نام ش��هيدان 
رجاي��ي و باهن��ر خدمت صادقانه آنها بود و آنها 
با خود و مردم روراست بودند و با نيت پاک کار 

صادقانه انجام دادند.
جاس��م ج��ادري ب��ا تاکيد بر اينک��ه همه بايد 
کمک کنيم تا ش��هر بندرعباس پيشرفت کند، 
تصريح کرد: امروز ش��هر بندرعباس در سطح 
کش��ور و منطقه نام آور اس��ت و نياز اس��ت در 
جه��ت رفع عقب ماندگ��ي برخي محات اين 
ش��هر به لحاظ عمراني کار بيش��تري صورت 
گيرد.اس��تاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: رفع 
مش��کل حاشيه نشيني و بافت هاي فرسوده در 

شهر بندرعباس به تاش مجدانه نياز دارد.

روس��تاي باغ کومش از توابع بخش بومهن 
شهرس��تان پرديس، و بزرگترين روس��تاي 
اين بخش است. مطابق آمارگيري سال ۹5 
جمعيت اين روس��تا )به غير از افاغنه ساکن( 
25۶7 نفر است. اين روستا در حاشيه جنوبي 
ش��هر پرديس ودر مجاورت کارخانه سيمان 
قرار دارد. روستاهاي کرشت و سياه سنگ هم 
در همسايگي اين روستا قرار دارند. اهالي اين 

روستا بيشتر از طوايف لر هستند. 
جواد شکاري، دهيار روستاي باغ کومش در 
مصاحبه با "تجارت" به تش��ريح فعاليتهاي 
دهي��اري پرداخ��ت. وي گف��ت: "به اذعان 
مس��ئولين، ب��اغ کوم��ش در س��طح بخش 
بيش��ترين کار عمراني را داش��ته است. سال 
گذشته بالغ بر ۶ ميليارد تومان اعتبارات دولتي 
و بخش خصوصي در باغ کومش هزينه شد. 
عاوه بر اين کارخانه سيمان اعتباري نزديک 
ب��ه ۶۰۰ ميليون تومان براي آس��فالت بلوار 

هزينه کرد."
حمايت از فعاليت شرکتهاي خصوصي در اين 
روس��تا در راس��تاي اشتغالزايي، احياي زمين 
فوتب��ال متروک��ه اي که به عن��وان بارانداز 
کارخانه س��يمان مورد اس��تفاده قرار گرفته 
ب��ود ب��ه عنوان زمين فوتب��ال خاکي از ديگر 
فعاليته��اي دهياري بود که ش��کاري به آنها 

اشاره کرده و توضيحات لازم را داد.
وي ب��ا اع��ام اينکه دهي��اران "مظلوم واقع 
ش��ده اند" گفت اينکه دهياري در روس��تايي 
مث��ل ب��اغ کوم��ش ب��ا ۳۰۰۰ نف��ر جمعيت 
کمترين حق و حقوق را داش��ته باشد انصاف 
نيس��ت. "اين مس��ئله در مورد بقيه پرس��نل 
دهياري هم صادق اس��ت. هر دس��تاوردي 
 حاص��ل تاش و همفک��ري تمام مجموعه

 است."
به گفته وي، بزرگترين مش��کل روستاي باغ 
کومش آلودگي ناش��ي از کارخانه س��يمان 
است. وي در اين رابطه گفت: "پيگيري هاي 
دهي��اري و بخش��داري تا ح��دودي منجر به 
بهبودي اوضاع ش��ده اس��ت اما خسارتهايي 
که در گذش��ته توس��ط اين کارخانه وارد شده 
طي يکي دو س��ال فيلتر گذاري قابل جبران 
نيست. به دليل همجواري با کارخانه سيمان، 
استقبال چنداني از روستاي باغ کومش براي 

سکونت نمي شود."
وي در ادامه مراتب تقدير و تش��کر خود را از 
رئيس شورا )امير لاله( و اعضاي شورا )ناصر 
چراغي، س��عيد چراغ��ي، محمد علي لاله، و 
جانعلي چراغي( و پرسنل دهياري به جا آورده 
و گف��ت موفقي��ت هر مجموعه اي بس��تگي 
به همفک��ري و همکاري تمامي اعضاي آن 

مجموعه و مردم دارد.
شکاري بر اين باور است که در دولت يازدهم 
حرکته��اي بس��يار بزرگ��ي براي روس��تاها 
ص��ورت گرفته اس��ت. "يکي از مش��کات 
جدي روس��تا عدم وجود يک پل ماش��ين رو 
بود که هر سال با بارندگي مشکل رفت و آمد 
بوجود مي آمد و راه ارتباطي قطع مي ش��د. با 
حمايتهاي فرماندار و بخش��دار و با اعتبارات 
دول��ت يازده��م اين پروژه بزرگ اجرا و مورد 

بهره برداري قرار گرفت."
طرح هادي اين روس��تا در سال 7۹ اجرا شده 
است که مطابق قانون بايد در سال ۹۰ مورد 
بازنگري قرار مي گرفت. مس��ئولين امر قول 
داده اند که تا قبل از پايان س��ال طرح هادي 
روستاي کومش را مورد بازنگري قرار دهند 
و تغيي��رات لازم را بع��د از کارشناس��ي انجام 

دهند. 

��� مصاحبه با امير لاله
 رئيس شوراي اسلامي 

 روستاي باغ کومش

همچني��ن، امي��ر لال��ه، رئي��س ش��وراي 
اسامي روس��تاي ب��اغ کوم��ش ب��ه بخش 
ديگري از مسائل و مشکات موجود و عمکرد 

شورا پرداخت.
وي در ابت��دا از مجموعه دولت، اس��تانداري 
و فرمان��داري به دلي��ل اختصاص اعتبارات 
خ��وب براي انجام پروژه ها در روس��تا تقدير 

و تشکر کرد.
از نظ��ر وي، ع��اوه ب��ر آب ش��رب، يکي از 
مش��کات روس��تاي باغ کوم��ش بازنگري 
طرح هادي اس��ت. "طرح هادي در س��ال 7۹ 
شکل اجرايي به خودش گرفته است و مطابق 

قانون بايد حداکثر هر ده سال مورد بازنگري 
قرار بگيرد. 17 سال است که طرح هادي اين 
روستا بازنگري نشده است. طرح هادي اوليه 
براي اين روستا يک طرح انقباضي بود. همان 
زمان يک خط قرمز بر اساس وضع موجود دور 
باغ کومش به عنوان بافت روستا کشيده شد 
 و به دنبال آن کار ساخت و ساز غير مجاز آغاز 

شد."
وي اظه��ار امي��دواري ک��رد در بازنگ��ري 
طرح ه��ادي، رويک��رد مس��ئولين مربوطه 
انقباض��ي نباش��د و آينده روس��تا و نيازهاي 
آت��ي آن م��د نظر قرار بگي��رد. وي همچنين 
از مس��ئولين ارش��د درخواس��ت کرد مصوبه 
ده س��ال پيش مجلس ش��وراي اس��امي را 
که براي روس��تاها حري��م در نظر گرفته بود 
عملي س��ازند "تا چالش��هاي بين دهياريها و 
شهرداريها از بين برود، دهياريها به حق خود 
 برس��ند و مردم جريمه هاي سنگين پرداخت

 نکنند."
مش��کل ديگري که رئيس شورا به آن اشاره 
کرد کارخانه سيمان است که به شعاع تقريبا 
1۰ کيلومت��ر آلودگ��ي ايجاد کرده اس��ت که 
بس��يار فراتر از بافت روس��تاي باغ کومش و 
"حتي فراتر از جاجرود و تا داخل بافت شهر 

تهران" ادامه دارد.
لاله پيش��نهاد کرد دولت براي حل مش��کل 
آب ش��رب و ايج��اد تصفي��ه خان��ه بودج��ه 
کان��ي ب��ه آبفاي روس��تايي بدهد تا هر چه 
 س��ريعتر نس��بت به ايجاد تصفيه خانه اقدام 

شود. 
رئيس ش��وراي اسامي روستاي کومش در 
انتها از مس��ئولين کارخانه سيمان درخواست 
کرد براي جبران آلايندگي نيروهاي بومي باغ 

کومش را استخدام کنند.      

59 پروژه عمران شهري با حضور استاندار هرمزگان
 در بندرعباس افتتاح شد 

جواد شکاري، دهيار روستاي باغ کومش:

بزرگترين مشکل روستاي باغ کومش 
آلودگي ناشي از کارخانه سيمان است


